
overleg statenleden woordvoerders media met een afvaardiging van de Stichtingsraad Omroep 

Brabant. 

 

1. Omroep Brabant en de provincie hebben van meet af aan een sterke band met elkaar. GS 

benoemen bv nog steeds de leden van de Stichtingsraad en van de RvT. Ook al is die verplichting 

wettelijk niet meer aan de orde. Tot een paar jaar geleden verliep de financiering voor de regionale 

omroep via de provincie. Momenteel krijgt de omroep de middelen rechtstreeks van het rijk. Toch is 

de wederzijdse behoefte van samenwerken gebleven. Op GS niveau is in de laatste 3 jaren samen 

met de directie sterk gelobbyt voor behoud van de regionale omroepen in de nieuwe mediawet. Om 

die lobby te ondersteunen hebben de vorige Staten nog een motie aangenomen. 

 

2. Een besluit in GS / PS is niet aan de orde. Wel hecht de Stichtingsraad er aan om het twee-

jaarlijkse overleg met Statenleden te continueren. Het laatste overleg was begin 2015, nog voor de 

verkiezingen. 

 

3. We zouden graag eind september / begin november het overleg willen plannen. Dit houdt 

verband met de behandeling van de tweede fase van de nieuwe mediawet door de Tweede Kamer. 

De Kamer heeft de eerste fase al vastgesteld. Die ging voornamelijk over de landelijke media. Het 

behoud van de regionale omroepen is daarin, onder voorwaarden, ook al vastgelegd. De uitwerking 

gebeurt in de tweede fase. Als alles door gaat zal de omroep per 1 januari 2017 van 

organisatievorm sterk veranderd zijn. Ook voor het programmabepalende orgaan, de Stichtingsraad, 

betekent het dat we ons anders gaan organiseren. We worden een BMA, een beleidscommissie 

media-aanbod regionale omroep. De Stichtingsraad heeft het laatste jaar een visie hierover 

ontwikkeld waarin naast de taak van het BMA ook de samenstelling sterk zal veranderen. 

Voor de statenleden is het belangrijk hiervan op de hoogte te zijn. De Omroep heeft ook nog een 

flinke bezuinigingsopdracht te realiseren, waar reeds drie jaar aan wordt gewerkt. Naar verwachting 

zal dat geen invloed hebben op de programmering in Brabant, wel zal er veel meer samengewerkt 

gaan worden met de omroepen in Zeeland en Limburg en worden een aantal zaken met de 13 

omroepen samen georganiseerd.  

 

4. Al met al genoeg reden hopen we om over deze ontwikkelingen met de statenleden van gedachten 

te wisselen. Van onze kant hechten we aan continuering van het contact op " 

vertegenwoordigersniveau". Statenleden zijn de volksvertegenwoordigers, wij zijn benoemd vanuit 

diverse "aandachtsgebieden" en vanuit de diverse regio's. 

 

We zullen achtergrondinformatie en de stand van zaken van dat moment tijdig aan u sturen ten 

behoeve van het overleg. 

Graag horen we wanneer het overleg gepland wordt. 

 

Namens de Stichtingsraad, 

Nelleke van Wijk, voorzitter 

 


